

## ໜ່ວຍສະຫະພັນແມ່ຍິງ ທຫລ.ຊຂ ຈັດພິທີປາຖະກະຖາຫວນ ຄົນປະຫວັດຄວາມເປັນມາຂອງວັນແມ່ຍິງລາວ ຄົບຮອບ 66 ປີ



ໃນຕອນເຊົ້າຂອງ ວັນທີ 28 ກໍລະກົດ 2021 ໜ່ວຍສະຫະພັນແມ່ຍິງ ສາຂາທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ພາກເໜືອ ແຂວງຊຽງຂວາງ (ທຫລ.ຊຂ) ໄດ້ຈັດພິທີປາຖະກະຖາ ຫວນຄົນປະຫວັດຄວາມເປັນມາຂອງວັນແມ່ຍິງລາວ ຄົບຮອບ 66 ປີ (20/07/1955 – 20/07/2021) ຂຶ້ນທີ່ຫ້ອງປະຊຸມ ຊັ້ນ V ຂອງ ທຫລ.ຊຂ ໂດຍພາຍໃຕ້ການເປັນປະທານຂອງ ສະຫາຍ ວິສອນ ໄຊສິງຄາມ ເລຂາຄະນະພັກຮາກຖານ, ເລຂາໜ່ວຍພັກ, ຫົວໜ້າສາຂາທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ພາກເໜືອ ແຂວງຊຽງຂວາງ ທັງເປັນຜູ້ຊີ້ນຳວຽກງານສາມອົງການຈັດຕັ້ງມະຫາຊົນ, ມີຄະນະສາຂາ, ຄະນະພະແນກ, ຕາງໜ້າໜ່ວຍກຳມະບານ ແລະ ໜ່ວຍຊາວໜຸ່ມ, ສະມາຊິກແມ່ຍິງ ເຂົ້າຮ່ວມຢ່າງຜ່ອມພຽງ.

ໃນພິທີ ສະຫາຍ ນາງ ພອນທິບ ເພັງໂສພາ ຄະນະກວດກາໜ່ວຍສະຫະພັນແມ່ຍິງ ທຫລ.ຊຂ ກໍ່ໄດ້ຂຶ້ນຜ່ານບົດສະຫຼຸບຜົນການເຄື່ອນໄຫວວຽກງານຂອງໜ່ວຍສະຫະພັນແມ່ຍິງ ທຫລ.ຊຂ ໃນໄລຍະ 01 ປີຜ່ານມາ ແລະ ທິດທາງແຜນການໃນຕໍ່ໜ້າ.

ຫຼັງຈາກນັ້ນ, ສະຫາຍ ນາງ ໜອມ ຫຼວງວິໄລ ຄະນະພັກຮາກຖານ, ຮອງເລຂາໜ່ວຍພັກ, ຮອງຫົວໜ້າສາຂາທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ພາກເໜືອ ແຂວງຊຽງຂວາງ, ປະທານໜ່ວຍສະຫະພັນແມ່ຍິງ ທຫລ.ຊຂ ໄດ້ເລົ່າປະຫວັດມູນເຊື້ອປະຫວັດຄວາມເປັນມາຂອງວັນແມ່ຍິງລາວ, ນະໂຍບາຍ ແລະ ກິນໄກ ສິ່ງເສີມຄວາມກ້າວໜ້າຂອງແມ່ຍິງໃນ ສປປ ລາວ, ວຽກງານພົວພັນ ແລະ ຮ່ວມມືກັບຕ່າງປະເທດ ແລະ ບັນດາອົງການຈັດຕັ້ງ, ຖະແຫຼ່ງການ ແລະ ກອງປະຊຸມຕ່າງໆ ກ່ຽວກັບແມ່ຍິງລາວ, ພ້ອມທັງໄດ້ເລົ່າເຖິງ ຜົນງານໂດດເດັ່ນປະກອບສ່ວນເຂົ້າໃນພາລະກິດປົດປ່ອຍຊາດຂອງແມ່ຍິງລາວໃນເມື່ອກ່ອນກໍ່ຄືພາລະກິດ ປົກປັກຮັກສາ ແລະ ສ້າງສາພັດທະນາປະເທດຊາດໃນປັດຈຸບັນ ໃຫ້ມີຄວາມຈະເລີນກ້າວໜ້າຂຶ້ນເປັນ ກ້າວໆ.

ພ້ອມດຽວກັນນີ້, ສະຫາຍ ນາງ ພອນທິບ ເພັງໂສພາ ຄະນະກວດກາໜ່ວຍສະຫະພັນແມ່ຍິງ ສາຂາ ທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ພາກເໜືອ ແຂວງຊຽງຂວາງ ໄດ້ຂຶ້ນຜ່ານຂໍ້ຕົກລົງ ສະບັບເລກທີ 128/ສຍຂ, ລົງວັນທີ 04 ມີນາ 2020 ວ່າດ້ວຍການມອບໃບຢັ້ງຢືນ 03 ດີ ໃຫ້ໜ່ວຍສະຫະພັນແມ່ຍິງ ທຫລ.ຊຂ ເຊິ່ງ ໃຫ້ກຽດຂຶ້ນມອບໂດຍສະຫາຍ ວິສອນ ໄຊສິງຄາມ ເລຂາຄະນະພັກຮາກຖານ, ເລຂາໜ່ວຍພັກ, ຫົວໜ້າ ສາຂາທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ພາກເໜືອ ແຂວງຊຽງຂວາງ ແລະ ຂຶ້ນຮັບເອົາໂດຍແມ່ນສະຫາຍ ນາງ ໜອມ ຫຼວງວິໄລ ຄະນະພັກຮາກຖານ, ຮອງເລຂາໜ່ວຍພັກ, ຮອງຫົວໜ້າສາຂາທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ພາກເໜືອ ແຂວງຊຽງຂວາງ, ປະທານໜ່ວຍສະຫະພັນແມ່ຍິງ ທຫລ.ຊຂ.

ໃນຕອນທ້າຍສະຫາຍ ປະທານ ຍັງໄດ້ເນັ້ນໜັກແຕ່ລະຈຸດທີ່ສໍາຄັນກ່ຽວກັບ ການເຄື່ອນໄຫວວຽກ ງານຂອງໜ່ວຍສະຫະພັນແມ່ຍິງໃນໄລຍະຜ່ານມາ ໂດຍໄດ້ຍົກໃຫ້ເຫັນຢ່າງຊັດເຈນຂອງບັນຫາ ແລະ ຜົນ ງານທີ່ຍາດມາໄດ້, ພ້ອມທັງຫາສາເຫດຂອງຜົນສໍາເລັດເຫຼົ່ານັ້ນ ເຊິ່ງທັງໝົດນັ້ນໄດ້ປະກອບສ່ວນເປັນອັນ ສໍາຄັນໃຫ້ແກ່ຜົນສໍາເລັດຂອງວຽກງານ ທຫລ.ຊຂ ໃນໄລຍະຜ່ານມາ. ນອກນີ້, ຍັງຕ້ອງໄດ້ເອົາໃຈໃສ່ສຶກ ສາອົບຮົມການເມືອງແນວຄິດ ໃຫ້ສະມາຊິກແມ່ຍິງທີ່ຢູ່ໃນຄວາມຮັບຜິດຊອບຂອງຕົນຫຼາກຫຼາຍຮູບການ ທີ່ມີເນື້ອໃນເລິກເຊິ່ງແນ່ໃສ່ສ້າງໃຫ້ສະມາຊິກແມ່ຍິງມີຄວາມເຂົ້າໃຈ ແລະ ກໍາແໜ້ນການຊີ້ນໍາ-ນໍາພາຂອງ ພັກ-ລັດ. ພ້ອມກັນນັ້ນ, ກໍ່ເຊີດຊຸສະຕິຄວາມຮັບຜິດຊອບຕໍ່ໜ້າທີ່ວຽກງານ, ເພີ່ມຄວາມເປັນເຈົ້າການ, ຍົກສູງການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດວຽກງານວິຊາສະເພາະ ຕາມພາລະບົດບາດຂອງຕົນກໍ່ຄືການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດຂໍ້ ແຂ່ງຂັນ 03 ດີ ຕາມຄໍາຂວັນແມ່ຍິງລາວ ຕັ້ງໜ້າສ້າງບາດກ້າວບຸກທະລູທັງ 4 ດ້ານ ໃຫ້ປະກົດຜົນເປັນ ຈິງ.

ຂ່າວ: ສຸກສະຫວັນ ພິມມະວົງ